
Blz. 1 van 1

N-VA Ranst –  Johan De Ryck – Gemeenteraadslid - Fractievoorzitter  - Communicatieverantwoordelijke

Massenhovensesteenweg 38 – 2520 Broechem

Tel. 0475/62.90.63     e-post : johan.deryck@n-va.be      webstek : http://www.n-va.be/ranst

Ranst, 3 juli 2014 PERSMEDEDELING

Betreft: Kapping bomen Van Steenbergenlaan – Oelegem / Ranst

Mevrouw, Mijnheer,

Vrijdag kregen de buurtbewoners van het speelbos aan de Van Steenbergenlaan een brief van het
gemeentebestuur met de melding dat er een volledige kaalkap zal gebeuren.

Omdat een volledige kaalkap niet de afspraak was zijn wij onmiddellijk het dossier gaan inzien en hebben wij
contact opgenomen met Agentschap Natuur en Bos (ANB).

De dennenbomen die op het terrein staan worden volledig gekapt (317 stuks), maar de zomereik wordt enkel
uitgedund (63 stuks).

Het grootste probleem dat zich stelt is dat het perceel al dertig jaar in eigendom is van de gemeente en dat
het bos op al die tijd slechts een drietal maal onderhouden werd.

N-VA Ranst is van deur tot deur gegaan bij de bewoners die hun tuin uitgeeft op het bos om hun mening te
vragen. De meerderheid van de bevraagden vinden niet dat het bos moest verdwijnen, maar dat een
kapping nu onvermijdelijk is omdat de gemeente het bos totaal verwaarloosd heeft.

Een jaarlijks onderhoud had deze drastische ingreep kunnen vermijden. Door het toppen van de bomen
hadden er nu geen dennenbomen van meer dan twintig meter hoog gestaan. Ook de toegankelijkheid van
het bos liet te wensen over door een totaal gebrek aan onderhoud.

In de brief van het gemeentebestuur staat ook dat er in een volgend plantseizoen nieuwe aanplantingen
zullen aangebracht worden maar dat er momenteel nog geen aanplantingsplan is.

De omwonenden en N-VA Ranst staan heel wantrouwig ten overstaan van deze omschrijving.

Wij stellen ons de vraag welk plantseizoen er hier bedoeld wordt. Het ontbreken van een aanplantingsplan
wil zeggen dat nog niet geweten is welk budget er hiervoor moet uitgetrokken worden met als gevolg dat het
gemeentebestuur zich kan verschuilen achter het feit dat er onvoldoende middelen zijn om zo de
heraanplanting op de lange baan te schuiven.

Wij stellen vast dat de vergrassing van onze zogenaamde “groene gemeente” en de afbouw van de
biodiversiteit door dit gemeentebestuur verder gezet wordt.

N-VA Ranst zal zich verder blijven inzetten om ervoor te zorgen dat de heraanplanting zal uitgevoerd worden
en dat de gemeente zijn plicht om haar eigendommen te onderhouden naleeft. Wij zijn het volmondig eens
met de slagzin van ANB “Bos moet bos blijven”.
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